
   
 

   
 

Protokoll Byalagsmöte 13 januari 2022 

Hummelstad 

1) Ordförande Alf Thellman välkomnade nio närvarande personer. 

2) Tillbakablick på året som gått: 

*  Under rådande Covid19 läge ställdes årsmötet in. 

*  Röjning och underhåll av vandringslederna har utförts av eldsjälar, stort tack. Tydlig 

information på anslagstavlan vid Fritidsgården om ledernas sträckning, samt en uppmaning att 

lämna bidrag via Swish för underhållet av lederna, vilket en del har hörsammat, har satts upp. 

*  22 april röjde vi runt Fritidsgården, lövkrattning och buskklippning bl a. Byalaget bjöd 

på korv, kaffe och kaka. 

*  Majbrasan i Brinken ställdes in. 

*  20 maj städades badplatsen. 

*  28/8 putsades fönster i Fritidsgården. 

*  16/9 hölls Byalagsmöte, där höstens aktiviteter fastslogs. 

*  30/10 Tillverkning av hemost, ystning, genomfördes av en entusiastisk skara av 

sex par. Kommer nog att bli ett Återkommande event. 

*  Pumpentävlingen genomfördes sedvanligt. 

*  Hantverksdagen 27/11 fick en god anslutning och alla var nöjda. 

*  Under hösten har ett gäng i Byalaget utarbetat en utmärkt folder om 

Hummelstad och byalaget, som har distribuerats till alla i samhället. Ett stort och varmt tack 

för detta fina jobb. 

*  10/12 sedvanligt Luciatåg i Fritidsgården, 65 personer var närvarande. 

*  9/1 Julgranssväng hölls vid verkstan, korvgrillning. Dans och tomte. 14 barn och 

16 vuxna deltog. 

3) Årsmöte är planerat till 17 mars, med visst förbehåll vad gäller pandemin. 

4) Planering inför 2022 

*  28/4 10.00  Städning kring Fritidsgården, byalaget bjuder på fika 

*  1/5 20.00  Majbrasa i Brinken. Ta med korv och fika. 

*  27/5 10.00  Städning av badplatsen, byalaget bjuder på korv 

*   6/6  Byvandring ? 

*  29/8 09.00  Fönsterputsning i Fritidsgården 



   
 

   
 

*  15/9 18.30  Byalagsmöte 

*  12/11 09.00  Ystning 

*  19/11 10.00  Hantverksdag 

*   9/12  Lucia 

*   7/1 2023  Julgranssväng 

*  12/1  Byalagsmöte 

5) Övrig fråga: 

  Anders Jacobsson reste en fråga om byalaget skulle kunna anlägga en boule-

bana, vilket hänsköts till årsmötet. 

 

Mötet avslutades med en gemensam fikastund. 

 

 

Alf Thellman    Monica Bjurström 


